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Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Kuklov konaného 

dňa 12. februára 2025 o 18:00 hodine v budove 

Obecného úradu v Kuklove 

 

1. Otvorenie (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice) 

 

Zasadnutie otvoril starosta obce PaedDr. PhDr. Peter Mráz, PhD., privítal prítomných a 

skonštatoval, že OZ je pre prítomnosť väčšiny zvolených poslancov uznášaniaschopné.  

 

Starosta obce určil: 

a) za  zapisovateľku zasadnutia p. Ľubicu Valovičovú, 

b) za overovateľov zápisnice p. Roderika Holenku a Ing. Máriu Šišolákovú. 

 

Prítomní: starosta obce Dr. Peter Mráz, hlavný kontrolór obce Mgr. Pavol Mihál, 

zástupkyňa starostu Ing. Mária Šišoláková, Roderik Holenka, Gabriel Sokolík,  Dušan Mihál, 

Roman Valovič, Robert Perička, hostia podľa prezenčnej listiny 

 

Ospravedlnený: Milan Olejník 

 

 

2. Schválenie programu rokovania OZ 

 

Starosta obce predložil poslancom návrh programu zverejnený v pozvánke na zasadnutie OZ: 

1. Otvorenie (určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice) 

2. Schválenie programu rokovania OZ 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Finančná podpora Slovenskej katolíckej charity pre obec Kuklov 

5. Návrh na pokračovanie výstavby plota na obecnom pozemku 

6. Projektové žiadosti obce 

7. Príprava a organizácia osláv stavania mája 

8. Výkon práva poľovníctva na poľovných pozemkoch vo vlastníctve Obce Kuklov 

9. Dohoda o určení spoločného školského obvodu medzi obcami Kuklov a Borský Sv. Jur 

10. Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra za rok 2024 

11. Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku obce 

12. Obecné nájomné byty nižšieho štandardu 

13. Možnosti vybudovania veternej elektrárne v katastri obce Kuklov 

14. Žiadosť Špeciálnej ZŠ Šaštín-Stráže o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kuklov 

15. Centrálny krízový fond TTSK 

16. Rôzne 

17. Diskusia 

18. Záver 
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Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka, Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Navrhnutý program bol schválený 

 

3. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 11. 12. 2024 

 

Uznesenie č. 108/2024, ktorým OZ schválilo vyradenie ZŠ s MŠ Kuklov a školskej jedálne zo 

siete škôl a školských zariadení SR: starosta obce informoval Radu školy pri ZŠ s MŠ Kuklov 

o uznesení a vyžiadal si jej stanovisko ako podklad k podaniu žiadosti o vyradenie; kontaktoval 

starostu Obce Borský Sv. Jur so žiadosťou o spísanie Dohody a vytvorení spoločného 

školského obvodu pre žiakov 1. – 9. ročníka  s trvalým pobytom v obci Kuklov. 

 

Uznesenie č. 119/2024, ktorým OZ Kuklov schválilo 

a) výšku nájomného za obecný nájomný byt nižšieho štandardu na 20 € byt/mesiac 

b) výšku poplatku za vývoz septiku pre obyvateľov obecných nájomných bytov nižšieho 

štandardu podľa vzorca: množstvo predplatenej vody (vodné) = množstvo splaškovej 

vody (stočné) podľa aktuálnej výšky vynaložených nákladov na vývoz 1m³ určenej 

osobitným cenníkom Obce Kuklov. 

Starosta obce 

a) vzhľadom k zvyšovaniu sadzieb DPH a stúpajúcim cenám služieb oslovil doterajšieho 

vývozcu splaškovej vody zo septiku k bytom nižšieho štandardu a vyzval ho na 

predloženie cenovej ponuky pre rok 2025, 

b) firma Emrich Marián - nákladná cestná doprava a vývoz fekálií listom z 27. 12. 2024 

oznámila starostovi obce cenovú kalkuláciu na vývoz splaškových vôd pre rok 2025 na 

výšku 7,175 eur s DPH za m³, 

c) uzatvoril s firmou Emrich Marián – nákladná cestná zmluvu o vývoze a likvidácii 

splaškových vôd pre Obec Kuklov a vydal dňa 30. 12. 2024 Cenník Obce Kuklov za 

vývoz splaškovej vody z obecných nájomných bytov nižšieho štandardu odvádzanej do 

septiku v rómskej osade Kruh, kde určil, že cena za vývoz splaškových vôd pre rok 2025 

je vo výške 7,175 eur s DPH za m³, 

d) na základe vôle poslancov, vyjadrenej v diskusii pri prijímaní uznesenia, starosta obce 

spresnil spôsob nákupu vody a platby za vývoz septiku ako súbežný akt, teda že 

poplatok za vývoz žumpy sa bude platiť súbežne s nákupom kreditu na vodu. 
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Návrh na uznesenie č. 1/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia OZ 

Kuklov zo dňa 11. 12. 2024. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 1/2025 bolo prijaté. 

 

4. Finančná podpora Slovenskej katolíckej charity pre obec Kuklov 

 

 Starosta obce Kuklov komunikoval so Slovenskou katolíckou charitou o možnostiach 

finančnej podpory v súvislosti s elimináciou škôd, ktoré vznikli obci a občanom po dažďoch, 

resp. po vyhlásení II. a III. stupňa povodňovej aktivity v septembri 2024. 

 Slovenská katolícka charita akceptovala našu žiadosť, ktorej predmetom bola podpora 

saturácie škôd na streche budovy ZŠ s MŠ Kuklov a dotácia pre ľudí, ktorí svoju škodu nahlásili 

ÚPSVaR alebo obci. Obec Kuklov a Slovenská katolícka charita podpísali darovaciu zmluvu, 

z ktorej vyplýva, že darovaná suma 80 tisíc eur sa rozdelí na dve časti, a to 70 tisíc eur pre obec 

a 10 tisíc eur pre občanov. Financie pre občanov obec poukáže prevodom na ich účty po 

uzatvorení darovacích zmlúv medzi obcou a obdarovanými. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 2/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove berie na vedomie 

I. uzatvorenie darovacej zmluvy medzi Slovenskou katolíckou charitou ako darcom 

a Obcou Kuklov ako obdarovaným z 27. 1. 2025, ktorej predmetom je darovanie 

80 000 EUR na pokrytie nákladov spojených so záchrannými prácami a 

s odstraňovaním škôd v súvislosti so záplavami v septembri 2024, a to najmä 

nákladov spojených s obnovou poškodených budov, verejných priestranstiev, 

infraštruktúry ako aj za účelom pomoci fyzickým osobám s pobytom na území 

obdarovaného tak, že „a) časť daru vo výške  70 000 EUR je Obdarovaný povinný 

použiť na odstraňovanie následkov povodní, ktoré vznikli samospráve, b) časť daru 

vo výške 10 000 EUR je Obdarovaný povinný použiť na pomoc fyzickým osobám, 

ktoré majú pobyt na území Obdarovaného a ktoré v dôsledku povodní utrpeli 

škodu.“ 

II. uzatvorenie darovacích zmlúv medzi Obcou Kuklov a piatimi občanmi Kuklova (R. 

D., A. Š., B. Č., M. Š., M. B.) v súlade s darovacou zmluvou medzi Slovenskou 

katolíckou charitou a Obcou Kuklov 
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Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 2/2025 bolo prijaté. 

 

 Starosta obce v súvislosti s finančnou podporou obce Kuklov zo strany Slovenskej 

katolíckej charity vyzval poslancov, aby jej dar, 70 tisíc eur určených pre obec na refundáciu 

nákladov, ktoré obci Kuklov vznikli pri financovaní opravy strechy ZŠ s MŠ Kuklov, prijali do 

kapitálových príjmov rozpočtu obce. 

 

Návrh na uznesenie č. 3/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje v zmysle  § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov zmenu rozpočtu č. 1/2025 podľa preloženého 

návrhu: 

 

Príjmy   

 kapitálové   

 70 000 eur dar Slovenskej katolíckej charity 

 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 3/2025 bolo prijaté. 

 

 

5. Návrh na pokračovanie výstavby plota na obecnom pozemku 

Na obecnom pozemku oproti parkovisku pri obchode je z jednej strany vybudovaný plot 

a upravená plocha s vysadeným trávnikom. Starosta obce navrhol riešiť aj druhú stranu 

pozemku. Dal vypracovať cenový odhad na plot, ktorý by vyšiel cca 10 000 €. 

Poslanec Dušan Mihál navrhol, aby sme s plotom počkali, pretože plot by si mal na 

úseku pozemku, susediaceho s naším pozemkom, financovať sused prostredníctvom opravy 

jestvujúceho oplotenia. 
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Dušan Mihál dal podnet na úvahu vyriešiť na našom pozemku ihrisko pre mládež, a to 

alebo prenesením súčasného ihrisko od komunitného centra alebo vybudovaním ihriska na nami 

upravenom pozemku. 

Poslanci sa dohodli, že plot sa budovať nebude, zarastená hranica pozemku zo strany 

susediacej sa prereže a pokosí. 

Starosta obce poslancov informoval, že podal žiadosť o dotáciu na ihrisko, ktoré by na 

pozemku mohlo byť (bližšie v nasledujúcom bode zasadnutia OZ).  

 

 

Návrh na uznesenie č. 4/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove odkladá rozhodnutie o výstavbe panelového plota na 

obecnom pozemku parc. č. 287/2 a parc. č. 279. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 4/2025 bolo prijaté. 

 

 

6.  Projektové žiadosti obce 

Starosta obce napísal list predsedovi TTSK so žiadosťou aspoň o symbolickú podporu 

na projekty Pamätná tabuľa Andreja Žarnova v obci Kuklov a/alebo Návrat Juraja Papánka do 

obce Kuklov z rezervy predsedu TTSK, ktorej financie by slúžili na obnovu pamätných tabúľ 

našim rodákom, ktoré sú v depozite obce. 

Žiaľ, dotačné výzvy TTSK na projekty v hodnote niekoľko tisíc eur, ktoré boli pre obce 

každoročne zverejňované v januári až marci, v tomto roku zverejnené doposiaľ neboli. 

Predstavitelia TTSK sa možno v priebehu marca k tejto téme vrátia, ale rozpočet kraja má svoje 

priority a aj on cíti dopady negatívnych trendov nášho hospodárstva. 

V ostatných týždňoch preto starosta obce podal niekoľko projektov s relatívne nízkou 

spoluúčasťou v prípade úspechu. Poznáme zamietavé stanoviská k žiadostiam o podporu na 

projekty Odpadky neparia na zem, dajme ich do koša v rámci programu SPP (posudzovaných 

114 žiadostí) a Park namiesto smetiska v rámci programu Nadácie Ekopolis s názvom Zelené 

oázy (posudzovaných 139 žiadostí), zvyšné podania - Vráťme stromy do ulíc (predpokladaná 

spoluúčasť obce je 1000 eur) a Ihrisko pre kuklovské deti (predpokladaná spoluúčasť obce je 

1500 eur) - sú pred posúdením. Ak niektoré z nich uspeje, bude potrebná na ich realizáciu 

spoluúčasť obce. 
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Návrh na uznesenie č. 5/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove 

 

I. berie na vedomie informáciu starostu obce o podaní žiadostí o dotáciu na projekty 

 

a) Vráťme stromy do ulíc v rámci programu Nadácie EPH s názvom Zelené regióny 

b) Ihrisko pre kuklovské deti v rámci programu PSS s názvom Podpora revitalizácie 

verejných priestranstiev a vnútroblokov v obytných zónach miest a obcí Slovenska 

 

II. schvaľuje finančnú spoluúčasť obce Kuklov vo výške skutočne vynaložených 

nákladov na realizáciu projektov v prípade pridelenia dotácie na ne:  

 

a) Vráťme stromy do ulíc v rámci programu Nadácie EPH s názvom Zelené regióny 

b) Ihrisko pre kuklovské deti v rámci programu PSS s názvom Podpora revitalizácie 

verejných priestranstiev a vnútroblokov v obytných zónach miest a obcí Slovenska 

 

 

Hlasovanie:   

za:      5 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     1 (Valovič) 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 5/2025 bolo prijaté. 

 

 

 

 Starosta obce požiadal poslancov, aby schválili žiadosť Environmentálnemu fondu 

o dotáciu na nákup komunálnej techniky, a to na traktor s príslušenstvom, ktorým je napr. 

mulčovač, nakladač a pod. v závislosti od znenia výzvy. 

 

Návrh na uznesenie č. 6/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje podanie žiadosti obcou Kuklov o podporu 

formou dotácie na rok 2025, ktorú ponúka Environmentálny fond, Oblasť C: Rozvoj 

odpadového a obehového hospodárstva, Činnosť C1: Nákup traktora a príslušenstva k traktoru 

a náklady s ňou súvisiace: 

a) náklady firmy Scholaris, s.r.o., Kalvária 3, 949 01 Nitra, ktorá žiadosť spracuje 

b) spoluúčasť obce Kuklov v prípade schválenia podanej žiadosti 
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Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 6/2025 bolo prijaté. 

 

Starosta obce po úspechu žiadosti o dotáciu na nákup malotraktora s prívesom poprosil 

poslancov, aby schválili nákup a vybudovanie garáže pre umiestnenie komunálnej techniky. 

 

Návrh na uznesenie č. 7/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje financovanie nákupu a umiestnenia plechovej 

garáže pre potreby obce vo výške skutočne vynaložených nákladov. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 7/2025 bolo prijaté. 

 

 

7. Príprava a organizácia osláv stavania mája 

Starosta informoval poslancov, že stavanie máje bude v nedeľu 27. 4. 2025 od 16:00. 

V tejto súvislosti zabezpečil hudbu, občerstvenie a stánky s hračkami, resp. nafukovací hrad, 

v iné dni sú jednotliví aktéri v iných, finančne lukratívnejších obciach, nedeľa je jediným 

možným dňom. 

Starosta obce požiada o spoluprácu poľovné združenie, aby zabezpečilo strom.  

 

Návrh na uznesenie č. 8/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje financovanie osláv stavania mája v roku 2025 vo 

výške skutočne vynaložených nákladov. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 8/2025 bolo prijaté. 
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8. Výkon práva poľovníctva na poľovných pozemkoch vo vlastníctve Obce Kuklov 

 Starosta informoval o žiadosti Poľovníckej spoločnosti Kuklov o postúpenie výkonu 

práva poľovníctva na pozemkoch, ktoré vlastní obec Kuklov. Bude sa konať zhromaždenie 

vlastníkov, ktoré rozhodne o užívaní poľovného revíru pre nasledujúce roky. 

 

Návrh na uznesenie č. 9/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje žiadosť Poľovníckej spoločnosti Kuklov 

(IČO: 37 985 779, DIČ: 202 1956123, adresa: Gbely 1389, 908 45 Gbely) o postúpenie výkonu 

práva poľovníctva na poľovných pozemkoch, ktoré sú majetkom Obce Kuklov, v poľovnom 

revíre Kuklov na obdobie rokov 2025 – 2035 a poveruje starostu obce Kuklov PaedDr. PhDr. 

Petra Mráza, PhD., na zastupovanie Obce Kuklov na valnej hromade a na hlasovanie v prospech 

Poľovníckej spoločnosti Kuklov. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 9/2025 bolo prijaté. 

 

9.  Dohoda o určení spoločného školského obvodu medzi obcami Kuklov a Borský Sv. Jur 

 

Starosta informoval poslancov, že proces zatvorenia 1. – 4. ročníka vyradenia ZŠ 

Kuklov je administratívne náročný, vyžaduje súčinnosť s obcou Borský Sv. Jur v podobe 

spísania dohody o určení spoločného školského obvodu pre deti z Kuklova. 

V prípade, že poslanci text návrhu dohody schvália, Obec Borský Sv. Jur ju dostane na 

ďalšie konanie. K podpisu dohody z ich strany môže prísť po tom, čo OZ Borský Sv. Jur prijme 

VZN upravujúce školský obvod. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 10/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje Dohodu o určení spoločného školského obvodu 

medzi obcami Kuklov a Borský Svätý Jur. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 10/2025 bolo prijaté. 
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10. Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra za rok 2024 

Hlavný kontrolór predkladá Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Kuklov. Za rok 2024 bolo vykonaných 8 kontrol zisťovania stavu predpokladaného so stavom 

skutočným. Ich výsledky sú v zápisniciach z kontroly a zhrnuté v predkladanej správe.  

 

Návrh na uznesenie č. 11/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce Kuklov za rok 2024. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 11/2025 bolo prijaté. 

 

 

11. Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku obce 

Povinnosťou hlavného kontrolóra obce je podať Správu o kontrole prevodov 

nehnuteľného majetku obce, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila sumu 20 000 €. 

Poslancom OZ predložil Mgr. Pavol Mihál znenie predmetnej správy konštatujúc, že obec 

v kontrolovanom období nehnuteľný majetok v danej výške neprevádzala.  

 

Návrh na uznesenie č. 12/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove berie na vedomie Správu o kontrole prevodov 

nehnuteľného majetku obce za rok 2024, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila sumu 

20 000 €.  

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 12/2025 bolo prijaté. 

 

12. Obecné nájomné byty nižšieho štandardu 

Od doby účinnosti Uznesenia č. 119/2024 po zverejnenie pozvánky na aktuálne OZ sa 

viacerí obyvatelia nájomných bytov podriadili uzneseniu a uznali nutnosť platiť fakturované 

náklady za vývoz septiku, u niektorých občanov rómskej osady sa ale prejavil nesúhlas 

s určenou cenou, spôsobom účtovania a pod., ktorý bol sprevádzaný návrhmi na riešenie, ktoré 
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by im vyhovovalo (od apelu na finančnú spoluúčasť obce na hradení nákladov za vývoz, cez 

informovanie starostu o tom, koľko maximálne sú ochotní platiť, návrhy na zamedzenie 

používania žumpy neplatičom, návrhy na okamžité vysťahovanie neplatičov, vybudovanie 

samostatných žúmp ku každému bytu až po návrh, aby obec prestala organizovať vývoz žumpy 

a nechala túto úlohu na obyvateľov nájomných bytov, ktorí si to zabezpečia vo vlastnej réžii) 

V stredu 5. 2. 2025 oznámil p. Emrich telefonicky starostovi obce, že po urážkach, 

osočovaní a natáčaní si jeho osoby obyvateľmi nájomných bytov, ktorých bol počas vývozu 

terčom, nemá viac záujem o zabezpečovanie vývozu septiku z osady z dôvodu ochrany svojej 

bezpečnosti a ľudskej dôstojnosti. 

Občania žijúci v rómskej osade, ktorí sa zúčastnili OZ, diskutovali s poslancami 

a starostom obce o potrebe zmeny spôsobu vývozu septiku, o výške nákladov na vývoz a zhodli 

sa na tom, že bude možné spomedzi nich vybrať správcu, ktorý by mal vývoz na starosti. 

Starosta obce v tejto súvislosti apeloval na prítomných občanov žijúcich v rómskej 

osade, aby zmenili svoj prístup k tým, ktorí im zabezpečujú služby, a v prípade, že p. Emrich 

bude trvať na svojom stanovisku, im sprostredkuje kontakt na iných vývozcov. Vývoz septiku 

bude v tom prípade v réžii zástupcu komunity ľudí z osady, ktorí sa pokúsia manažovať si 

vývoz za predpokladu dodržania zákona o vývoze a likvidácii splaškových a odpadových vôd. 

 

Návrh na uznesenie č. 13/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove berie na vedomie informáciu starostu obce o obecných 

nájomných bytoch nižšieho štandardu. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 13/2025 bolo prijaté. 

 

13. Možnosti vybudovania veternej elektrárne v katastri obce Kuklov 

Starosta obce informoval poslancov o uznesení, ktorým obec Borský Svätý Jur 

nesúhlasí s výstavbou veterných turbín v našej obci. 

Referencie na firmu Green Energy, ktorá sa uchádza o možnosť postaviť u nás veternú 

turbínu, sú dobré. Starosta obce po návšteve Cerovej konštatuje, že Cerová, v ktorej sú firmou 

Green Energy vybudované veterné turbíny, nemá s firmou zlé skúsenosti. 

Poslanec Roman Valovič povedal, že s výstavbou veternej turbíny súhlasí, nakoľko to 

je jediná cesta ako dostať financie do obecnej kasy. Poslanci Sokolík a Holenka sa k jeho názoru 

pridali. 

Poslanec Dušan Mihál namietal, že najprv treba spraviť v obci referendum a až potom 

schvaľovať zámer. 

Zastupiteľstvo sa dohodlo sa názore , že najprv  treba podrobne informovať občanov 

a následne spraviť referendum. 
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Starosta obce kontaktuje firmu Green Energy a informuje ich o postoji poslancov. 

 

Ing. Šišoláková navrhla ukončiť spoluprácu s firmou TCN energie SK s.r.o., ktorá sa 

uchádzala o možnosť výstavby veterných turbín v obci. Starosta obce jej návrh podporil, svoje 

stanovisko oprel aj o právnu analýzu zmlúv, ktoré predmetná firma obci ponúkla. 

 

Návrh na uznesenie č. 14/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje spoluprácu s firmou TCN energie SK s. r. o.  na 

vybudovaní veternej elektrárne v katastri obce Kuklov. 

Hlasovanie:   

za:                 0 

proti:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 14/2025 nebolo prijaté. 

 

Ing. Mária Šišoláková odišla z rokovacej miestnosti.  

 

 

14. Žiadosť Špeciálnej ZŠ Šaštín-Stráže o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Kuklov 

Špeciálna ZŠ Šaštín-Stráže žiada obec o poskytnutie dotácie vo výške 300 €. 

 

Návrh na uznesenie č. 15/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje žiadosť Špeciálnej ZŠ Šaštín-Stráže o poskytnutie 

dotácie vo výške 300 €. 

Hlasovanie:   

za:                 0 

proti:      5 (Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         2  (Ing. Šišoláková, Olejník) 

 

Uznesenie č. 15/2025 nebolo prijaté. 

 

Ing. Mária Šišoláková prišla do rokovacej miestnosti.  
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15. Centrálny krízový fond TTSK 

Centrálny krízový fond regionálnej a miestnej samosprávy trnavského kraja (ďalej len CKF) 

funguje od roku 2009, naša obec doň ale nie je zapojená, neuhrádza členské. 

Vzhľadom na povodňovú situáciu, s ktorou sme boli v roku 2024 konfrontovaní, je možné 

zvážiť, či sa do CKF nezapojíme.  

Účelom fondu je sústreďovať finančne prostriedky a poskytovať ich pri likvidácii následkov 

živelných pohrôm, havárií a mimoriadnych udalostí a pri realizácii preventívnych opatrení voči 

takýmto udalostiam, na území obcí Trnavského samosprávneho kraja. Základným účelom 

fondu je princíp solidarity a vzájomnej pomoci. Z toho vyplýva, že CKF pomôže tomu, kto je 

doň zapojený. 

 

Návrh na uznesenie č. 16/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje zapojenie sa Obce Kuklov do Centrálneho 

krízového fondu regionálnej a miestnej samosprávy Trnavského kraja a členský príspevok na 

rok 2025 s tým súvisiaci. 

Hlasovanie:   

za:                 0 

proti:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 16/2025 nebolo prijaté. 

 

16. Rôzne 

 

A) 

Róbert V. podal žiadosť o pôžičku 500 € na úhradu pokuty za dopravný priestupok. 

 

Návrh na uznesenie č. 17/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje poskytnutie pôžičky Róbertovi V. vo výške 500€  

Hlasovanie:   

za:                 0 

proti:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 17/2025 nebolo prijaté. 
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B) 

Starosta chce vysádzať stromy pozdĺž hlavnej ulice. Diskutoval s poslancami o druhoch  drevín, 

ktoré by boli vhodné na výsadbu a požiadal ich o uvoľnenie financií na svoj zámer. 

 

Návrh na uznesenie č. 18/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje financovane výsadby stromov v intraviláne obce 

Kuklov vo výške 800 eur. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 18/2025 bolo prijaté. 

 

C) 

Starosta obce dal návrh na zrušenie uznesenia o zákaze používania Kultúrneho domu.  

 

Návrh na uznesenie č. 19/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove 

a) ruší uznesenie Obecného zastupiteľstva v Kuklove č. 59/2024 o zákaze používania 

Kultúrneho domu v Kuklove z technických príčin 

b) schvaľuje používanie objektu Kultúrneho domu v Kuklove na akcie organizované alebo 

spoluorganizované obcou Kuklov. 

 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 19/2025 bolo prijaté. 

 

17. Diskusia 

Poslanec Robert Perička dal návrh na vybudovanie kamerového  systému v našej obci.   

Poslanci diskutovali o návrhu poslanca Peričku a dohodli sa na nákupe 6 ks kamier. 

Starosta obce na základe minulých skúseností s inštaláciou kamery na budove školy 

informoval, že náklady na jednu kameru by mohli byť vo výške cca 500 eur. Ak by sme chceli 
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zabezpečiť napr. šesť kusov kamier, náklady by v tom prípade boli odhadom 3 tisíc eur. Bude 

potrebné nechať si urobiť cenové ponuky, ktoré ukážu reálne náklady na tento zámer. 

 

 

Návrh na uznesenie č. 20/2025 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove schvaľuje financovanie nákupu a inštalácie kamerového 

systému ( 6 ks kamier ) v obci Kuklov vo výške skutočne vynaložených nákladov. 

Hlasovanie:   

za:      6 (Ing. Šišoláková, Holenka , Perička, Mihál, Valovič, Sokolík) 

proti:      0 

zdržal sa:     0 

nehlasovali:                              0 

neprítomní pri hlasovaní:         1 (Olejník) 

 

Uznesenie č. 20/2025 bolo prijaté. 

 

18. Záver 

 

Starosta obce Dr. Peter Mráz poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Roderik Holenka                                                                                              ........................................                     

  

Ing. Mária Šišoláková                                                                                      ........................................ 

  

     

PaedDr. PhDr. Peter Mráz. PhD., starosta obce         

 

 

Zapísala: Ľubica Valovičová 

 


